
Zápis z porady vedení PřF UJEP dne 6. 11. 2007. 
 

Přítomni:  doc. Novák, doc. Pavlík, dr. Kořínková, Mgr. Balej, dr. Sýkorová Dvorníková,  
                       ing. Lauterbach. 
       

1. Děkan informoval z jednání kolegia rektorky:                                                                           
-  dne 12. 12. 2007 se na rektorátě uskuteční každoroční Aktiv vedoucích pracovníků UJEP,                                                                                            
-  hodnocení Týdne vědy a umění na UJEP, PřF se propagace vědy zhostila velmi dobře, 

            -   čerpání rozpočtu UJEP za 1-9/2007, 
            -   problém stravování studentů na dislokovaných pracovištích a s tím spojené dotace, 
            -   FVTM předložila návrh na nová rozpočtová pravidla UJEP, návrh se bude projednávat na  
                dalším kolegiu rektorky. 

-  Kampus – sestavení tří pracovních skup, které budou zajišťovat:   
1. Stavební program kampusu 
2. Urbanisticko architektonickou studii 
3. Energetickou koncepci 

            -   veletrh vzdělávání Gaudeamus v Brně - malý zájem studentů z Čech, 
            -   inovace webových stránek UJEP proběhne bez ohledu na JVS. 
 

2. Vedení řešilo problém s návrhy na stipendia starostů studentům. Proděkanka Kořínková 
zjistí u prorektorky možnosti nápravy. Jinak bude problém řešen v rámci cen rektorky. 

 
3. Děkan informoval o proběhlé poradě k Operačnímu programu VaVpI, z jehož zdrojů by 

měla být realizována příprava kampusu, univerzitní výzkumné centrum a výzkumné 
centrum PřF s dalšími partnery. Vedení UJEP k tomu nemá konzistentní postoj. 

 
4. Děkan zhodnotil „Den vědy na PřF“. Zájem veřejnosti byl podstatně vyšší než v loňském 

roce i díky dobré propagaci ze strany fakulty. Příští rok by se měl konat opět. 
 

5. Proděkanka Kořínková: 
-   informace k přijímacímu řízení 2008/2009 jsou již vyvěšeny na fakultních webových      

                 stránkách.  Brožury se připravují na „Den otevřených dveří na PřF“- tisk zajistí dr.        
                 Dvorníková. 
            -   Předložila navržené částky podle kateder na mimořádná katedrální stipendia, 
            -   vznesla požadavek na další razítko pro studijní oddělení – zajistí tajemník. 
 

6. Proděkan Balej: 
- Předložil vedení 1. návrh Studijních předpisů PřF – 20. 11. 2007 (úterý) dopoledne se 

sejde prod. Kořínková, prod. Balej a děkan k projednání tohoto návrhu. 
- Předložil vedení požadavky na výběrové řízení :  

• Katedra informatiky – 4 místa (doc., prof., lektor, OA) 
• Katedra chemie – 4 místa (doc., prof., A, lektor) 
• Požadavek celého úvazku pro angličtináře. 

Vedení prověří efektivitu kateder a oprávněnost jejich požadavků a možnosti rozpočtu 
PřF. 

- Informoval o proběhlé schůzce k Evropským programům. Nadnesl problém s umístěním 
pracovníků, kteří budou na těchto projektech pracovat v případě, že některé projekty 
získáme. Vznikne nutnost získání nebo pronájmu dalších prostor. 

- Semináře k VaVpI 6. 12. 2007 se zúčastní děkan, proděkan Balej, proděkan Pavlík a ing. 
Štefaniková. 

 
 



7. Proděkan Pavlík: 
- Do 9. 11. 2007 zasílat proděkanovi připomínky k návrhům licenčních smluv (dr. Jan 

Malý, dr. Marek Malý), které je nutno uzavřít před následným sepsáním rámcové 
smlouvy se spoluřešiteli, aby mohlo být dále řešeno využití a případný zisk z výsledku 
projektu.  

- AS PřF schválil směrnici ke grantové agentuře na PřF. Vyhlášení grantů bude 
připraveno k 30. 11. 2007. Proděkanovi do tohoto data posílat návrhy do komise. 

- Do 8. 11. 2007 zaslat z kateder proděkanovi návrhy na ceny rektora UJEP, vedení dá 
návrh na vedoucího katedry. 

- Vyjádření k jednotnému vizuálnímu stylu zaslaly tři katedry. 
 

8. Tajemník: 
- Předložil návrh směrnice o poskytování reklamních předmětů, připomínky budou 

projednávány na příští poradě vedení 20. 11. 2007. 
- Předložil přehled čerpání rozpočtu PřF za 1-9/2007. 
- Projedná s vedením FVTM náš záměr zahrnout do připravovaného projektu Úpravy 

zahrady kolem objektu Za Válcovnou i pozemky, které nepatří katedře biologie. 
- Vedení se dohodlo na poskytnutí finančních prostředků na znovuvybavení učebny 

katedry matematiky, ze které bylo ukradeno projekční zařízení a počítač. 
- Vedení se znovu vrátilo k otázce třídění odpadu a způsobu financování nákupu nádob na 

tříděný odpad z projektu. 
- Tajemník informoval o návštěvě na Střední zemědělské škole v Libverdě. 
- V prosincové výplatě budou vyplaceny odměny za druhé pololetí 2007. 
 

9. Dr. Sýkorová Dvorníková: 
- Informovala o volejbalovém turnaji  pořádaném dne 7. 11. 2007 od 15 hodin 

k příležitosti druhého výročí založení PřF. 
- Nutnost najít nového webmastera na správu fakultních stránek, potřeba vyhlásit 

výběrové řízení na tuto pozici. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Doc. RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                                                     Děkan PřF UJEP 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Y. Jůzová                                                                         


